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V pondelok 16. 1. 2023 sa náš školský parlament stretol s Radou mladých. Ide o  mládežnícky
parlament ,
ktorý pôsobí v našom meste. Za účasti nášho predsedu školského parlamentu Nikolasa Michala
Zajaca a člena  Henricha Holeina. Prebehla prehliadka školy a diskusné fórum pod dohľadom
pani Cifríkovej a našej výchovnej poradkyne Jany Hraňovej. Stretli sa predsedovia školských
parlamentov zo škôl SOŠ Handlová, základná škola Pavla Dobšinského a Gymnázia GVBN.
Mládežnícky parlament priamo spolupracuje s mestskými poslancami a podľa toho realizuje
svoje mestské akcie. Vďaka pani Hraňovej boli naši hostia veľmi dobre pohostení, začo sa jej
týmto chceme veľmi poďakovať. Stretnutie prebehlo veľmi dobre, všetci z našej školy
odchádzali nadšení. Veľmi ich zaujala naša učebňa na administratívu a korešpondenciu , kde
naši žiaci trénujú svoju trpezlivosť pri strojopise na slepých klávesniciach. Sme radi za ich
návštevu a tešíme sa na ďalšiu spoluprácu. 
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